
آغاز به كار »راديو انقلاب« از امروز
»راديو انق�لاب« ۱۹ دي م�اه همزمان ب�ا س�الروز قيام مردم ق�م براي 
نهمين ب�ار و با ه�دف تبيي�ن حقايق انقلاب اس�لامي از ش�كل گيري 
ت�ا گام دوم ب�ا رويك�ردي كنش�ي و ايجاب�ي آغ�از ب�ه كار مي كن�د. 
به گزارش »جوان«، در آس��تانه چهل و پنجمين س��الگرد پيروزي انقلاب 
اسلامي همچون سال هاي گذش��ته »راديو انقلاب« در جايگاه يك راديوي 
تخصصي مناسبتي فعاليت خود را در نهمين سال تأسيس از امروز ۱۹دي ماه 
آغاز مي كند تا در جهت تبيين حقايق انقلاب اسلامي از شكل گيري تا گام 

دوم با رويكردي كنشي و ايجابي به برنامه سازي در پهنه رسانه بپردازد. 
امس��ال متأثر از ش��رايط مختلف جهاني و داخلي، به خص��وص دو موضوع 
مهم منطقه اي و داخلي )طوفان الاقصي و جنگ غ��زه( و انتخابات مجلس 
ش��وراي اس��لامي و خبرگان رهبري در ۱۱اس��فند، راهبرد محوري راديو 
انقلاب مبتني بر »آگاهي بخشي گفتماني« تدوين مي شود.  در اين فرآيند با 
رويكردي مترتب بر »جهاد تبيين« تلاش خواهد شد هم از منظري ايجابي 
به ريشه ها، روندها، جريان شناسي، واقعيت ها، گام دوم و چشم انداز انقلاب 
اسلامي بپردازد و هم در مواجهه با جنگ نرم دشمن، خنثي سازي عملكرد 
معاندين را در رأس اهداف خود داشته باش��د.  اين شبكه راديويي كه امروز 
و همزمان با قيام مردم قم، س��اعت ۱۴ از موج FM رديف ۹5/5 مگاهرتز، 
آغاز به كار مي كند، سعي دارد مبتني بر مفهوم »ايران قوي« به عنوان دال 
مركزي اين شبكه در سال ۱۴۰۲، با ترسيم انقلاب اسلامي در ابعاد مختلف 
به تبيين واقعيات مترتب بر جايگاه واقعي ايران انقلابي در منطقه و جهان، 
مردم س��الاري ديني، گفتمان مقاومت و بين المللي شدن انقلاب اسلامي 
تمركز كند و براي مخاطبان خود، به خصوص نس��ل ج��وان به يك مرجع 
صادق، جامع و جذاب رسانه اي تبديل شود.  اين راديو به صورت ۲۴ ساعته با 
حضور مردم، مسئولان و كارشناسان در حوزه هاي مختلف مرتبط با انقلاب 

اسلامي تا ۲۳ بهمن به فعاليت خود ادامه خواهد داد.

نما | حسین  کشتكارحكمت

غلامعلي حدادعادل در آيين رونمايي از »نرم افزار قرآني« عنوان كرد 

رواج سنت ترجمه خواني قرآن در ايران

    سيدمرتضي ذاكر
رئيس فرهنگس�تان زبان و ادب فارس�ي گفت: انگيزه 
اصل�ي م�ن از ترجم�ه قرآن ب�ه فارس�ي اين ب�ود كه 
در حد ت�وان خ�ودم كاري كن�م ت�ا ترجمه خواني در 
ايران س�نت ش�ود. زبان فارس�ي اولين زباني اس�ت 
ك�ه ق�رآن ب�ه آن ترجمه ش�ده و نزدي�ك به ه�زار و 
200 س�ال پي�ش ق�رآن ب�ه فارس�ي برگردانده ش�د. 
آيين رونمايي از »نرم افزار قرآني« هم��راه با ترجمه قرآن 
كريم توس��ط غلامعلي حدادع��ادل روز گذش��ته در خانه 
كتاب و ادبيات ايران برگزار شد. دكتر غلامعلي حدادعادل، 
رئيس فرهنگستان زبان و ادب فارسي در اين مراسم گفت: 
خوشبختانه ش��اهد نصب نرم افزاري براي استفاده بيشتر 
از ترجمه قرآن هس��تيم كه هم به صورت مكتوب و هم به 
صورت گويا بتواند در دسترس قرآن پژوهان و علاقه مندان 

به قرآن قرار گيرد. 
او ادام��ه داد: انگيزه اصل��ي من از ترجمه قرآن به فارس��ي 
اين بود كه كاري كنم در حد ت��وان خودم تا ترجمه خواني 
در ايران سنت ش��ود. قبل از اينكه صحبت كنيم كه كدام 
ترجمه خوانده ش��ود، نكته مهم اين است كه ترجمه قرآن 
خوانده نمي شود. هزاران جلسه رسمي در ايران با قرآن آغاز 
مي شود و ۹5 درصد مستمعان هم معناي آياتي را كه تلاوت 
مي شود، نمي دانند. گوش مي كنند و از ترتيل بهره مي برند 
و كسي هم سؤال نمي كند معناي اين آيات چيست. بعد هم 
اعتراض مي كنيم كه چرا نس��ل جوان با دين بيگانه است و 

گفتمان رايج محافل ديني ما اسلامي نيست. 
حدادعادل گفت: مسئله روخواني و روان خواني قرآن بايد 
در پايان ابتدايي به انجام برس��د. در قدي��م هم همين طور 
بوده و آنهاي��ي كه قرآن خوان مي ش��دند در همان كودكي 
مي ش��دند. بعد از روخواني بايد وارد فضاي مفهومي قرآن 
ش��ويم كه البته ما از اي��ن مرحله دور هس��تيم. اهل فضل 

مي دانند كه زبان فارس��ي اولين زباني است كه قرآن به آن 
ترجمه شده اس��ت. نزديك به هزار و ۲۰۰ سال پيش قرآن 
به فارسي برگردانده شده، اما از شدت احتياط از اينكه مبادا 
معاني تحريف شود هميشه ترجمه تحت اللفظي بر ترجمه 

معمولي غلبه داشته است. 
وي بيان كرد: سعي كردم ترجمه اي را ارائه بدهم كه براي 
فارسي زبانان امروز پسنديده و خوش آهنگ باشد و باستاني و 
غريب نباشد، درعين هم حال نثر روزنامه اي و اداري نباشد. 
يك بهره اي از نثر فاخر داشته باشد كه شأن متون مقدس 
است. سعي كردم زيبايي هايي از شعر و ادب فارسي به طور 
ملايم در اين نثر به كار گرفته شود بدون اينكه آرايش خارج 
از حدي بر متن اعمال كرده باش��م و فارسي معيار امروز را 
در پيش گرفت��م و در اين ترجمه تلاش ك��ردم مطالبي را 
كه بين پرانتز مي آورند به حداقل برس��انم و دست انداز در 
ترجمه ايجاد نكنم. همين طور از بيان مطالب تفصيلي هم 

خودداري كردم. 
رئيس فرهنگس��تان زبان و ادب فارس��ي ادامه داد: مترجم 
قرآن به فارس��ي يا به هر زبان ديگري بايد با شعر آشنا باشد 
اگر ش��اعر هم نباش��د بايد از جنس زيبايي هاي شعري سر 
دربي��اورد و بداند كه چط��ور از لطافت ش��عري در ترجمه 
استفاده كند. اميدوارم اين ترجمه با اين متن گويا در فضاي 
مجازي بيشتر خوانده و شنيده شود. اعتقاد دارم اولين قدم 
براي آشنا ساختن با اس��لام، آشنا كردن مردم با سرچشمه 
اسلام، يعني قرآن است. اگر اسلام را قرآني بفهميم از خرافات 
دور مي مانيم، از گزافه گويي دور مي شويم و اسلام را بر طبق 
آن سه ركني كه امام راحل و مقام معظم رهبري مي گفتند، 

درمي يابيم كه عقلانيت، معنويت و عدالت است. 
حدادعادل در پايان خاطرنشان كرد: من معتقدم در جلسات 
رس��مي همانطور كه متن عربي با صوت خوانده مي شود، 
شنوندگان بايد آيات را فارسي هم گوش كنند. براي چنين 
منظوري بايد آيات را دس��ته بندي و ترجمه ها را لقمه لقمه 
كنيم. اين كاري اس��ت كه زمان مي برد، اما كمك مي كند. 
آرزوي من اين است كه در مدرسه، مجلس، مسجد، دانشگاه 
و هر جايی كه قرآن خوانده مي ش��ود هم��ه بر خود واجب 

بدانند كه بعد از متن عربي، ترجمه آن را نيز بخوانند. 
نرم افزار هم��راه ترجمه گوياي قرآن كري��م كه با همكاري 
آستان قدس رضوي و دفتر نشر فرهنگ اسلامي و مؤسسه 
نور تهيه و منتشر ش��ده در تارنماي نورسافت در دسترس 

علاقه مندان است. 

     رسانه

مهدي فخيم زاده كارگردان و بازيگر پيشكسوت سينما و تلويزيون:

برخي حرف ها بيش از حادثه كرمان دلم را شكست
مصطفي راغب خواننده جوان موسيقي پاپ كشورمان:

اگر جايگاهي دارم، به خاطر دستگاه امام حسين)ع( است

   مصطفي محمدي
خوانن�ده موس�يقي پ�اپ كش�ورمان گف�ت: معتق�دم 
امام حس�ين)ع( برك�ت مي دهد و همه كس�اني ك�ه با ما 
همفكر و هم عقيده اند، همديگر را پيدا مي كنيم. اتمس�فر 
ما يكي اس�ت و حتي طرفداران عزيزم م�را اينگونه قبول 
كردند و اگر جايگاهي دارم، به خاطر همين عقايدم است. 
به گزارش »جوان«، مصطفي راغب خواننده جوان موس��يقي 
پاپ كش��ورمان روز گذش��ته در همايش معنوي نشان ارادت 
كه به همت س��تاد توسعه و بازس��ازي عتبات عاليات در سالن 
الغدير وزارت كشور برگزار ش��د، پس از عرض ارادت به محضر 
سيدالشهدا)ع( گفت: افتخار مي كنم كه سر سفره امام حسين)ع( 
بزرگ شدم. اگر مردم هم در وهله اول احترامي به ما مي گذارند، 
فقط به خاطر دس��تگاه امام حس��ين)ع( و اهل بيت است و چه 
عزتي بالاتر از اينكه هر سال ۱۰ روز ماه محرم در هيئت هاي يزد 

صدايم وقف امام حسين )ع( است. 

راغب در پاس��خ به اينكه دنبال كننده هايش در فضاي مجازي 
چه واكنشي نشان مي دهند، تأكيد كرد: من خواننده اي هستم 
كه از سنتي ش��روع كردم و هواداران من در اوايل كه در جريان 
نبودند، فكر مي كردند من نقش ب��ازي مي كنم، ولي هيچ وقت 
ترس از دست دادن فالوور )دنبال كننده( نداشتم. چون معتقدم 
امام حس��ين )ع( بركت مي دهد و همه كساني كه با ما همفكر و 
هم عقيده اند، همديگر را پيدا مي كنيم. اتمسفر ما يكي است و 
حتي طرفداران عزيزم مرا اينگونه قبول كردند. در ماه محرم از 
عزاداري هاي يزد با افتخار استوري )داستانواره(هاي مناسبتي 
مي گذاشتم، برخي افراد در اوايل واكنش نشان مي دادند، ولي 
عقيده من براي خودم با ارزش اس��ت و اگ��ر جايگاهي دارم، به 

خاطر همين عقايدم است. 
وي از س��ختي هاي كار خود گفت و ادامه داد: چون هنرمند با 
احساس سر و كار دارد، ش��ايد كار من هم به گونه اي است كه 
هميش��ه لبه پرتگاه حركت مي كنم. با وجود اين همه طرفدار 
و هوادار با تفك��رات و پوش��ش هاي مختلف تنه��ا چيزي كه 
مي تواند ما را حف��ظ كند، همين عقايدمان اس��ت و محور اين 
عقايد امام حسين)ع( است.  راغب در ادامه اظهار داشت: امسال 
يك كنسرت عاشورايي به نام چهارپايه عشق به مدت ۱۰ شب 
در برج ميلاد برگزار كرديم. خيلي س��خت ب��ود. چون برخي 
گارد مي گرفتن��د، ولي من به عنوان خوانن��ده بايد كاري براي 
امام حسين)ع( در وادي خوانندگي انجام دهم؛ همانگونه كه يك 
خطاط و استاد نقاشي در اين وادي فعاليت مي كند. ما مي توانيم 
با كارهايي جوانان را با نام اهل بيت )ع( و امام حسين آشنا كنيم. 

كارگ�ردان و بازيگر پيشكس�وت س�ينما، تلويزي�ون و تئاتر 
ضمن تس�ليت ش�هادت دهه�ا نف�ر از هموطنان كش�ورمان 
در حادث�ه تروريس�تي كرم�ان گف�ت: برخ�ي حرف ه�ا 
بيش�تر از حادث�ه كرم�ان دل�م را شكس�ت و غمگين�م كرد. 
مهدي فخيم زاده، كارگردان و بازيگر شناخته شده كشورمان با اشاره 
به اينكه چنين حوادثي ما را غمگين و ناراحت مي كند، به ايرنا گفت: 
از رودررويي با كساني كه از غم و ماتم مردم شادماني كردند، پرهيز 
مي كنم. برخي حرف ها پس از شهادت هموطنان در كرمان مطرح 

شد كه بيشتر از حادثه دلم را شكست و غمگينم كرد. 
فخيم زاده در پاسخ به برخي افراد كه در ميان اندوه و درد و رنج مردم 
شادماني كردند، گفت: درد و رنج مردم قابل خوشحالي نيست، بلكه 

غم افزا و ناراحت كننده است. 
اين پيشكسوت سينما، تلويزيون و تئاتر اظهار داشت: اميدوارم ديگر 
شاهد چنين حوادثي در كشور نباش��يم و ديگر هرگز تكرار نشوند. 

مردم ايران از حادثه كرمان اندوهگين هستند. 

اين بازيگر سينما گفت: اين شكافي كه بين جامعه ايجاد شده است، 
بسيار خطرناك اس��ت و بايد كس��اني كه قدرت اجرايي در كشور 
دارند، تلاش كنند كه يك همدلي ملي بي��ن آحاد مختلف جامعه 

شكل بگيرد. 
پيشكسوت عرصه سينما بدل كردن اختلاف سليقه را به دشمني از 
برنامه هاي بدخواهان ايران عنوان كرد و گفت: برخي دشمنان بيروني 
ايران با نيت و همچنين برخي افراد داخل كشور به دليل حماقت، 
تنوع فكري افراد را به شكاف تبديل مي كنند، در حالي كه اگر كسي 
خود را دلسوز مردم و كشور مي داند به جاي اينكه براي استفاده هاي 
حزبي و جناحي بر فاصله ميان مردم بيفزايد، بايد تلاش كند كه بر 

نقطه اشتراكات در جامعه تأكيد كند. 
فخيم زاده به نقش سينما در نشان دادن تروريست در جامعه اشاره 
كرد و گفت: س��ينماي ايران بايد بستر ش��ناخت مردم را نسبت به 
مسائل كش��ور بالا ببرد. چهره تروريست هايي كه نش��ان دادند از 
هر فرصتي براي ضربه زدن به مردم اس��تفاده مي كنند بايد در آثار 
سينمايي نشان داده شود تا مردم نسبت به پيرامون خود آگاه شوند. 
عصر چهارشنبه- ۱۳ دي ماه- همزمان با چهارمين سالروز شهادت 
سردار قاسم سليماني كه بسياري از هموطنان براي گراميداشت ياد 
اين شهيد در گلزار شهداي كرمان حضور يافته بودند، يك عمليات 
تروريستي در گلزار شهداي كرمان و مسير زائران سردار سليماني به 
وقوع پيوست. در اين عمليات، دو انفجار در يكي از محورهاي منتهي 
به گلزار شهداي كرمان، در ۷۰۰ متري مزار شهيد سليماني و در يك 
كيلومتري مزار و خارج از مسير زائران و مسيرهاي بازرسي رخ داد و 

۹۱ نفر شهيد و بيش از ۲۰۰ نفر مجروح شدند. 

اهداي خنجر يمني و يك جايزه  به ضدمردمي ها 
در جشنواره عمار!

    موسیقی

     رونمایی

    مصطفي شاه كرمي
دبير اجرايي چهاردهمين جشنواره فيلم عمار 
با اش�اره به اينكه بي�ش از ۳ ه�زار و۳00 اثر در 
بخش هاي مختلف به دبيرخانه اين جش�نواره 
ارس�ال شده اس�ت، گفت: م�ا در اي�ن دوره از 
جشنواره خنجر يمني را به هنرمند يا كنشگر 
برگزي�ده ح�وزه مقاوم�ت تقدي�م مي كنيم و 
همچنين تصميم داريم  جايزه اي را رونمايي كنيم 
كه مثل جايزه هاي معمول جشنواره ها نيست و 
قرار است به كساني داده شود كه ضد مردمي ترين 
مواض�ع را  مقاب�ل مل�ت اي�ران داش�تند. 
به گ��زارش »ج��وان«، دومين نشس��ت خبري 
چهاردهمين دوره جش��نواره مردمي فيلم عمار 
با حضور دست اندركاران اين رويداد روز گذشته 
در مجموعه »حسينيه هنر« برگزار و برنامه هاي 
نهايي آن تشريح شد. در ابتداي اين نشست خبري 
سهيل اس��عد، دبير چهاردهمين دوره جشنواره 
مردمي فيلم عم��ار گفت: ما در ح��وزه برگزاري 
جشنواره عمار بحران توزيع داشتيم و در حالي كه 
توليد در شرايط بسيار ممتازي قرار داشت، اما در 
حوزه توزيع با مشكلاتي روبه رو بوديم كه مي تواند 
براي ما قابل توجه باشد. همين بحران توزيع اساساً 
فلسفه وجودي برگزاري جش��نواره مردمي فيلم 

عمار بود كه خوشبختانه تا حد زيادي حل شد. 
   بحران توزيع در جشنواره

اسعد با اشاره به اينكه در فرآيند هنري و رسانه اي، 
»توزيع« در ميانه راه قرار دارد، اضافه كرد: اساساً 
فلسفه توزيع ارائه به مخاطب است و فكر مي كنم 
در اين ۱۴ سال ما در حوزه مصرف با وجود تمام 
تلاش ها با مشكلي مواجه ش��ديم كه عمده آنها 
متمركز ب��ر توزيع درون گفتماني اس��ت؛ يعني 
عمده محصولات ارائه شده در جشنواره متمركز بر 
بچه هاي حزب اللهي شده كه فقط آنها بيننده آثار 
جشنواره هستند. در حالي كه مأموريت اصلي ما 
توزيع در ميان همه مخاطبان است كه بايد در اين 
زمينه برنامه ريزي هايي داشته باشيم. موضوع فهم 
مخاطب و فهم مصرف كننده  بايد بر اساس ذوق 
و سليقه   مخاطباني باش��د كه مي بايست فعالان 
جشنواره مردمي فيلم عمار به آن توجه كنند تا 

بتوانيم »بحران مصرف« را مرتفع كنيم. 
دبير چهاردهمين جش��نواره مردمي فيلم عمار 
بيان كرد: يكي از مواردي كه مي توانيم به آن توجه 
كنيم، بحث محتوا و قالب است. اينكه بتوانيم در 

فضاي زماني كوتاه حرف هاي عميق بزنيم، چراكه 
اين موضوع اهميت خاصي در عصر حاضر دارد كه 
حتماً بايد به آن تمركز ويژه اي داشته باشيم. عنصر 
دوم تأثيرگذاري در مصرف، »جذابيت« است. به 
نظر من فضاي امروز اقتضا مي كند كه به جذابيت 
ظاهري همراه با »تنوع« توجه كنيم. تنوع امروز 
يك باب اصلي است كه احساس مي كنم امروز در 
گفتمان انقلاب كمتر ديده است. بحث چهارم هم 
»خلاقيت« است كه بايد از قالب سنتي به سمت 
خلاقيت هايي برويم كه امروزه با وجود امكانات كم 
هم مي بايست مورد توجه باشد. در اين چارچوب 
موضوع »بازارياب��ي« از مهم تري��ن اولويت هاي 
عماريون اس��ت كه قبل از توليد آثارشان بايد با 

مخاطبان ارتباط برقرار كنند. 
اسعد در بخش ديگري از صحبت هاي خود درباره 
حضور جشنواره مردمي عمار در فضاي مجازي 
تأكيد كرد: عمار بايد از قلب انقلاب اسلامي ايران 
اينفلوئنسر تربيت كند. اصلًا ظرفيت عمار در اين 
است كه مدلي را معرفي كند تا او تبديل به يك 
اينفلوئنسر مردمي شود. روح عمار مبتني بر مردم 
است. ما دنبال سلبريتي و اينفلوئنسرها نيستيم، 
ما معتقديم اين جش��نواره مي بايست در تربيت 

اين حوزه شاهد اتفاقات ارزشمندي باشد. 
   شگفتانه يك جايزه ضد مردمي!

حميد صالحي، دبير اجرايي جشنواره چهاردهم 
فيلم عمار ضمن ارائه گزارشي از روند فعاليت هاي 
دبيرخانه توضيح داد: مراسم افتتاحيه جشنواره 
امسال روز ۲۱ دي ماه برگزار مي شود، ولي اكران 
آثار از روز ۲۲ دي ماه در سينما فلسطين شروع 
مي ش��ود. بيش از ۳ هزار ۳۰۰ اثر در بخش هاي 
مختلف به دبيرخانه جش��نواره ارس��ال شد و با 
توجه به اينكه بخش هايي به اين جشنواره اضافه 
شدند، شاهد حضور پر تعداد هنرمنداني بوديم 

كه براي ما قابل توجه بود. بخش هاي فيلم مستند 
و فيلمنامه جشنواره با دريافت ۴۰۰ اثر بيشترين 

تعداد آثار را به خودشان اختصاص داده اند. 
وي افزود: بيشترين آثاري كه به دبيرخانه جشنواره 
رس��يده متمركز ب��ر بخش مس��تند و فيلمنامه 
بوده است. البته كار بررسي آثار به اتمام رسيده و 
به زودي درباره جزئيات آن اطلاع رساني مي شود. 
اين در حالي اس��ت كه ما از روز بيس��ت و يكم تا 
بيست و نهم شاهد برگزاري جشنواره چهاردهم 
در سينما فلسطين خواهيم بود. البته ما برنامه هاي 
زيادي را به ويژه در حوزه فلسطين و غزه طراحي 
كرديم كه درباره اين موضوع در سايت جشنواره 

اطلاع رساني هاي لازم انجام مي شود. 
دبير اجرايي چهاردهمين جشنواره مردمي فيلم 
عمار در بخش ديگري از صحبت هاي خود تصريح 
كرد: اهداي جايزه مردمي و قوميتي از مهم ترين 
بخش هاي جش��نواره مردمي فيلم عمار بوده كه 
در اين چند دوره با استقبال بسيار خوبي مواجه 
شده است. امسال هم از طرف دوستان اهل يمن 
س��اكن تهران خنجري به دبيرخانه ارسال شده 
كه ما در اين دوره از جشنواره خنجر نمادين را به 
فيلمساز برگزيده حوزه مقاومت تقديم مي كنيم. ما 
در اين دوره از جشنواره كه به نظر ما شگفتانه است، 
تصميم داريم جايزه اي را رونمايي كنيم كه مثل 
جايزه هاي معمول جشنواره ها نيست. اين جايزه 
قرار است به كساني داده شود كه ضد مردمي ترين 
مواض��ع را  مقابل ملت ايران داش��تند. اين جايزه 
دربرگيرنده ويژگي ها و غافلگيري هايي است كه 

در روزهاي جشنواره اطلاع رساني مي شود. 
وي در ادام��ه افزود: كتاب »س��ينما مردم« هم 
كه به نوعي كتاب جش��نواره مردمي فيلم عمار 
است در اين دوره از جشنواره رونمايي مي شود. 
اين كتاب مش��تمل بر معرفي كامل��ي از ادوار 
مختلف جشنواره عمار اس��ت كه قرار است در 
ايام جش��نواره پيش روي مخاطبان قرار گيرد. 
ما در بخش آرمان روح الله و نظم نوين جهاني كه 
سال گذشته با محوريت فتنه ۱۴۰۱ ايجاد شد، 
شاهد ارسال آثار بسيار خوبي به دبيرخانه بوديم. 
در جشنواره امسال همزمان با اكران فيلم هاي 
منتخب در سينما فلسطين، فيلم هاي منتخب را 
در سايت جشنواره هم به نمايش مي گذاريم. البته 
اين آثار با يك روز تأخير در س��امانه »عماريار« 

پيش روي مخاطبان قرار مي گيرد. 
  نكوداشت هنرمندان

صالحي در پايان  خاطر نش��ان كرد: در اين دوره 
از جشنواره پاسداشت مازيار بيژني به واسطه سه 
دهه حضور مستمر و انجام كارهاي عدالت خواهانه 
در حوزه فلسطين و جبهه مقاومت در قالب شب 
طنز انقلاب اس��لامي، محمد حسين لطيفي به 
واس��طه كارهايي كه در حوزه س��ينماي دفاع 
مقدس و فلسطين داشته، مرحوم پروانه معصومي 
به واسطه پنج دهه فعاليت در عرصه هنر انقلاب و 
همچنين نكوداشت سيدمحمد جوزي به واسطه 
ثبت تصوي��ري خاطرات والدين ش��هداي دفاع 
مقدس برگزار مي ش��ود. جايزه ويژه »دستكش 
ننه عصمت« هم در اين دوره از جشنواره به يكي 
از هنرمندان عرصه مقاومت اهدا و نام اين هنرمند 

در مراسم اختتاميه اعلام مي شود.

اسعد: عمار بايد از قلب انقلاب 
اس��لامي ايران اينفلوئنس��ر 
تربي��ت كن��د. اص��لاً ظرفيت 
عمار در اين اس��ت ك��ه مدلي 
را معرفي كند ت��ا او تبديل به 
يك اينفلوئنسر مردمي شود

    دریچه

اميرالمؤمني�ن ام�ام علي 
عليه السلام:

آنچ�ه را از بي�ن م�ى رود، 
ببخشيد تا در عوض آنچه 
را ماندنى اس�ت، به دست 

آوريد. 
غرر الحكم ٤٧۳2

 پخش مستند »سرباز چهل و شش ساله«
 از تلويزيون

مس�تند »س�رباز چهل و ش�ش س�اله« همزمان با سالگرد 
شهادت سردار احمد كاظمي به كارگرداني محسن اردستاني 

روي آنتن شبكه۳ سيما مي رود. 
به گزارش »جوان«، مس��تند پنج قسمتي »س��رباز چهل و شش 
ساله«، همزمان با سالگرد شهادت سردار شهيد احمد كاظمي به 
كارگرداني محسن اردستاني و تهيه كنندگي ساسان فلاح فر هر روز 
ساعت ۱۷ روي آنتن شبكه۳ مي رود.  اين مستند نگاهي متفاوت به 
زندگي جهادي فرمانده سابق نيروي هوايي سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامي سردار شهيد احمد كاظمي دارد. سيدجواد هاشمي روايت 
اين مجموعه مستند پنج قس��متي را برعهده داش��ته است. اين 
مجموعه هر شب ساعت ۲۰ از شبكه مستند نيز پخش مي شود.  

سردار كاظمي دي ماه ۱۳۸۴ به همراه شماري از فرماندهان سپاه 
در سانحه سقوط هواپيمايي در نزديكي اروميه به شهادت رسيد. 
-----------------------------------------------------

شكسته شدن ركورد مخاطب موسيقي
نوروز س�ال گذش�ته و در طول يك ماه، يك ميليون نفر به 
تماش�اي اجراهاي صحنه اي در اي�ران رفتند ك�ه اين آمار 

سابقه نداشته است. 
به گزارش »جوان«، محمدمهدي اس��ماعيلي، وزير فرهنگ و 
ارش��اد اس��لامي گفت: نوروز ۱۴۰۱ حدود ۴۰۰هزار نفر براي 
حضور در اجراهاي صحنه اي )كنس��رت( از كشور خارج شدند، 
ولي در همان زمان يك  ميليون نفر داخل كشور مخاطب اجراها 
بودند كه اين آمار سابقه نداشته است.  او ادامه داد: دولت سيزدهم 
طبق وعده خود، توجه ويژه اي به موسيقي دارد كه مقايسه آمار 
بخش هاي مختلف اين صنعت در قبل و بع��د از آغاز به كار اين 

دولت، مؤيد تلاش مسئولان اين حوزه است. 
اسماعيلی گفت: در همين زمينه بررسي تعداد اجراهاي تهران 
طي سال گذش��ته نش��ان مي دهد تعداد اين اجراها، 6۰6 اجرا 
بوده كه اين آمار براي تمام كشور به ۳هزار و ۹۱۳ رسيده است. 
همچنين در چهار ماه ابتدايي امسال نيز ۷۲۸ اجرا صورت گرفته 
است تا مجموع اجراهاي يك س��ال اخير كشور به عدد ۴هزار و 
6۴۱ برس��د.  وزير فرهنگ تأكيد كرد: نگاه دولت س��يزدهم به 
موس��يقي به عنوان يك��ي از كليدي ترين ش��اخه هاي فرهنگ 

عمومي كشور است كه سرانه بالايي در نشاط اجتماعي دارد. 
-----------------------------------------------------

 اكران 5 فيلم  كوتاه  
در سينما هاي هنر و تجربه

پنج فيلم كوتاه برگزيده ايراني از فردا در سينما هاي هنر و 
تجربه در قالب يك فيلم سينمايي بلند اكران مي شود. 

 به گزارش »جوان«، پنج فيلم كوت��اه برگزيده كه در دوره هاي 
مختلف جش��نواره بين المللي فيل��م كوتاه ته��ران نيز حضور 
داشتند، با شعار حمايتي »يك سانس؛ چند رؤيا« در قالب يك 
فيلم س��ينمايي بلند از فردا)چهار شنبه( ۲۰ دي ماه، ۱۴۰۲ در 

سينما هاي هنر و تجربه اكران مي شود. 
 اين پنج فيلم كوتاه برگزيده ش��امل فيلم كوتاه »تكه اي از تو« 
به كارگرداني هادي نوري، فيلم كوتاه »رنگارنگ« به كارگرداني 
محمدرضا مرادي، فيلم كوتاه »مريضخانه مركزي« به كارگرداني 
مش��ترك وحيد نامي و نويد نامي، فيلم كوتاه »بالا افتادن« به 
كارگرداني مريم بختياري و فيلم كوت��اه »نجَان« به كارگرداني 

محمدمهدي باقري است. 
لازم به ذكر است، به جهت حمايت از فيلم هاي كوتاه و فيلمسازان 
جوان و آينده دار، اين مجموعه پنج فيلم كوتاه برگزيده به شكل 
يك فيلم بلند سينمايي با همت گروه سينمايي هنر و تجربه موفق 
به گرفتن سانس در سراسر سينما هاي منتخب هنر و تجربه شده 
است كه علاقه مندان مي توانند بليت آن را تهيه و خريداري كنند.

    دیده بان

در دومين نشست خبري چهاردهمين جشنواره مردمي فيلم عمار مطرح شد
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